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Komisja Infrastruktury, obradująca pod przewodnictwem posła Pawła                         
Olszewskiego (KO), przewodniczącego Komisji, rozpatrzyła: 

– projekt planu pracy Komisji na okres od 1 sierpnia do 31 grudnia 2021 r.

W posiedzeniu udział wzięli pracownicy Kancelarii Sejmu: Kamil Basicki, Elżbieta Kessel i Jakub 
Sindrewicz – z sekretariatu Komisji w Biurze Komisji Sejmowych. 
Przewodniczący poseł Paweł Olszewski (KO):

Witam panie i panów posłów, stwierdzam kworum. Przedmiotem dzisiejszego posiedze-
nia, zgodnie z przedstawionym porządkiem, będzie rozpatrzenie projektu planu pracy 
Komisji  Infrastruktury na okres  od 1  sierpnia do 31  grudnia 2021 r. Przystępujemy 
do realizacji. 
Marszałek Sejmu, w związku z art. 150 ust. 1 pkt 1 regulaminu Sejmu, zwróciła się 

do Komisji o sporządzenie i uchwalenie planu pracy w oparciu o państwa propozycje, 
które zostaną nadesłane, a także niezrealizowane tematy z bieżącego planu pracy Komi-
sji, które zostały przeniesione na drugie półrocze. W związku z powyższym, prezydium 
Komisji przedstawia projekt planu pracy Komisji. Czy  są uwagi do przedstawionego 
planu pracy? Proszę bardzo, pani poseł Sibińska. 

Poseł Krystyna Sibińska (KO):
Panie przewodniczący, przepraszam, że nie zgłosiłam w terminie tego punktu, ale myślę, 
że warto,  byśmy  dopisali  do planu  pracy  –  i o to bardzo  proszę  –  analizę  programu 
Dostępność+. Program funkcjonuje już blisko 3 lata, więc myślę, że warto, żebyśmy się 
dowiedzieli, jakie są efekty tego programu. 

Przewodniczący poseł Paweł Olszewski (KO):
Dziękuję serdecznie. Na jaki miesiąc pani poseł to proponuje? 

Poseł Krystyna Sibińska (KO):
To bez znaczenia. Myślę, że na jesieni. 

Przewodniczący poseł Paweł Olszewski (KO):
Dobrze, to już ustalimy z sekretariatem Komisji. Proszę, panie pośle. 

Poseł Mariusz Trepka (PiS):
Panie przewodniczący, chciałbym, żebyśmy wpisali do planu pracy „Kształtowanie ładu 
przestrzennego w metropolii  śląsko-zagłębiowskiej”. Zgodnie z ustawą ta metropolia 
powinna to wykonywać. 

Przewodniczący poseł Paweł Olszewski (KO):
Dziękuję serdecznie. Czy są jakieś rekomendacje co do terminu? 

Poseł Mariusz Trepka (PiS):
Może listopad?

Przewodniczący poseł Paweł Olszewski (KO):
Dziękuję. Czy są jeszcze jakieś głosy? Pan poseł Grabarczyk. 

Poseł Jerzy Polaczek (PiS):
Przepraszam, ale jeśli chodzi o ten temat, to proponuję doprecyzować propozycję, którą 
zgłosił pan poseł Mariusz Trepka, aby ten tytuł brzmiał: „Realizacja zadań ustawowych 
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przez Związek Metropolitalny Województwa Śląskiego w zakresie kształtowania ładu 
przestrzennego”. 

Przewodniczący poseł Paweł Olszewski (KO):
Panie przewodniczący, myślę, że to sobie ustalimy już na poziomie sekretariatu Komisji. 
I ostatni głos, wniosek pana posła Grabarczyka. 

Poseł Cezary Grabarczyk (KO):
Dziękuję, panie przewodniczący. Wysoka Komisjo, sądzę, że powinniśmy się zająć oceną 
wdrożenia nowego systemu poboru opłat za przejazdy autostradami, drogami ekspre-
sowymi. Przesuwaliśmy termin i prawdopodobnie będziemy musieli przesunąć po raz 
kolejny.  Są wnioski,  które  płyną  z ostatniego  posiedzenia  z udziałem przewoźników 
i sądzę, że grudzień to byłby odpowiedni termin. 

Przewodniczący poseł Paweł Olszewski (KO):
Dziękuję serdecznie. Mamy zatem wszystkie wnioski i cały plan pracy, który państwo 
otrzymaliście. Czy ktoś jest przeciwny temu? Jeśli nie usłyszę sprzeciwu, to przyjmiemy 
to przez aklamację. Nie słyszę sprzeciwu. Przyjęliśmy plan pracy, zamykam posiedzenie 
Komisji.


